
Datum a misto konání: 1.března 2017, Hospůdka Na Sokolce' opava

Přítomni: viz prezenění |istinu, která je součástí tohoto zápisu. omluvili se Hrubý

Zdeněk a Komrska Zdeněk

Mimořádnou va|nou hromadu svo|a| výkonný výbor tenisového oddí|u z důvodu

neutěšeného stavu v oddí|e, přetrvávajících neshod především mezi trenéry a

výkonným Výborem SK Jantar opava (dále jen SK), nepříznivých výs|edků

hospodaření To atd. Tento stav d|ouhodobě negativně hodnotí i výkonný výbor SK'
proto by|i jeho č|enové na tuto mimořádnou valnou hromadu přizváni jako hosté.

,| - Po přivítání účastníků předsedou výkonného výboru To by| nejprve schvá|en
program jednání mimořádné va|né hromady d|e pozvánky. Žádng novy bod k jednání

neby| předIoŽen.

z -
Partenidis) - V roce 20.t6 pokračoval nepříznivý trend pos|edních |et sniŽování počtu

č|enů To. Řada dosavadních č|enů především z ekonomických důvodů upřednostni|a
jednorázové p|atby za hodinu hraní, tzv. kurtovné, před ce|oročním pauŠá|em -

oddílovým příspěvkem. Na sníŽení č|enské zák|adny mě|o v|iv i zrušení závodního

tenisu a jeho převedení do SK JC sport opava. SniŽování počtu č|enů má

samozřejmě negativní dopad na hospodaření oddí|u. Na tyto trendy chce oddí|

reagovat novým mode|em p|ateb a fungování - viz dá|e. Prostřednictvím SK se
podaři|o pro rok 2016 získat dotace z Ministerstva Ško|ství' m|ádeŽe a tě|ovýchovy
(dá|e MŠMT) a od Statutárního města opavy. Na tenisovém areálu se uskutečni|

|etní kemp po|ského tenisového oddí|u z Varšavy, vydařený byl i druhý ročník

obnoveného turnaje čtyřher. Náš marketingový pokus os|ovit a přitáhnout nové,
především dětské a m|ádeŽnické č|eny neby| úspěšný'

Zásadním prob|émem fungování tenisového oddí|u je d|ouhodobý nesou|ad mezi
představami trenérů (Hrbáč, Komrska) a především výkonným výborem SK oh|edně

financování chodu tenisového oddí|u, rozdě|ování dotací atd. Trenéři upřednostňují
především své podnikate|ské zájmy před nařízením va|né hromady SK z roku 20'15 a

to mít vyrovnaný rozpočet a nenavyŠovat zhátu z minu|ých |et, která činí cca

8ooooo,. Kč' Pod|e trenérů je např. hodinová sazba za hraní v zimní ha|e pro některé

č|eny resp. rodiče jiŽ neúnosná a Iikvidační a vede k trva|ému odIivu č|enů,

k zajišťování tréninků v |evnějších prostorách u jiných poskytovate|ů atd. Nabídku na
pronájem kurtů pro tréninky m|ádeŽe za paušá|ní částku (90.000,- Kč) pro rok2017

trenéři odmít|i jako ekonomicky nepřijateInou. Stá|e horší komunikace ved|a

kodstoupení Jana Hrbáče zpráce výkonného výboru To. Nesoulad vpředstavách
rozdě|ení dotace MŠMT vyústi| v sepsání stíŽnosti trenéra Zdeňka Komrsky na

Magistrát města opavy a MŠvt - podáno v|ednu 2017. Výkonný výbor SK část



dotace od MŠMT ve výši 50.000,. Kč nakonec na ministerstvo vráti|, protoŽe jsme

nedokáza|i do|oŽit, Že prostředky určené pro p|atby trenérů' asistentů apod. by|y

tímto způsobem pouŽity - v našich podmínkách jsou trenéři vyp|áceni přímo rodiči

nebo sponzory trénujicích dětí a da|ší nák|adové po|oŽky spojené se závodním

tenisem v roce 2016 se nevyskytova|y, protoŽe závodní tenis v našem tenisovém

oddí|e by| zrušen a převeden do konkurenčního SK JC sport opava.

Vzh|edem k výše řečenému bylo dohodnuto, Že pro rok2017 bude pouŽit nový mode|
p|ateb členských a oddí|ových příspěvků, kteý více zoh|edňuje četnost hraní
jednot|ivých č|enů, je jednoduchý a přeh|edný. Kromě členského příspévku 200'. Kč

pro dospě|é (ročník 1998 a starší) a 100,- Kč pro m|ádeŽ (ročník 1999 a m|adŠí) je

stanoven jednotný oddí|ový příspěvek 5oo,- Kč a hodinové sazby za skutečně

odehraný čas _ pro č|eny To 60,- Kč/hod/dvorec' pro ostatní 120,- Kč/hod/dvorec'

nově jsou stanoveny i sazby za pořádání tenisových kempů' Nový systém bude

náročnější na evidenci (zásadní podí| správců tenisového areálu), a|e všichni

zúčastnění se shod|i, Že bude přeh|edný ve vztahu k hospodaření oddí|u. KaŽdý č|en

tenisového oddí|u bude mít moŽnost si zakoupit permanentku a předp|atit si určitý
počet hodin hry na dvorci. Z tohoto důvodu bude upraven Provozní řád na tenisovém

areá|u. Dá|e by|a probrána otázka hraní v zimní ha|e. Vzh|edem k tomu, Že ji

provozuje jiný subjekt neŽ To nebo SK a v podstatě se vybrané peníze bezezbýku
převedou na provozovate|e haly, bylo dohodnuto, Že od letošního roku si zájemci o

zimní hraní budou rezervaci kurtů a p|atby zajišťovat sami u Vá|cované oce|i, a.s',

mimo rozoočet To.

K zaháiení nové tenisové sezÓnv:

a - práce na uvedení areá|u do provozu budou zahájeny okamŽitě, jak to klimatické
podmínky dovo|í' Práce zahájí správci areá|u, č|enové budou vyzváni k brigádnické
pomoci. Je počítáno s platbou pro č|eny, kteří tradičně pracují na přípravě areá|u.

V rámci úspor mzdových prostředků za pomocné práce na tenisovém areá|u by| také

podán poŽadavek u Probační a mediační s|uŽby v opavě na zaměstnání

odsouzených k výkonu obecně prospěšných prací.

b - ě|enské a oddí|ové příspěvkv

Č|enské a oddí|ové příspěvky musí kaŽdý č|en To uhradit nejpozději do 30'4'2017.

Současní č|enové To však musí před prvním vstupem na dvorec mít zap|acené tzv'

kurtovné. Peníze za kurtovné nebo za prodej permanentek budou mít na starosti

spráVci na tenisovém areá|u. Při nezap|acení oddí|ových příspěvků do 30.4'2017

budou takoví č|enové p|atit sazbu pro neč|eny. Letos upřednostňujeme formu p|atby

bankovním převodem. Příspěvky je moŽno uhradit na účet SK u MoNETA Money

Bank, pobočka opava. Číslo účtu: 2,|214535910600, variabiIní symbo|: 37'

konstantní symbo|: 0558, do zpráw pro oříiemce napište iméno plátce |!!

Valná hromada jednomyslně přija|a a schvá|ila zprávu o činnosti v roce 2016 a

návrh změn pro ěinnostv roce 2o17.



3 - Hospodaření oddí|u v roce 20í6 - Hospodaření tenisového oddí|u v roce 2016

skonči|o záporným výs|edkem 91.,t73.33 Kč, mj. i nečerpáním dotace MŠMT' Tímto

doš|o knesplnění podmínky va|né hromady SK zroku 20.15 inesp|nění p|ánu

hospodaření schvá|eném na VH To 2016, kde se počíta|o s k|adným výs|edkem cca
'lo.ooo,- Kč. Podrobným rozborem hospodařením To vroce 2016 se bude zabývat

výkonný výbor SK na svém nejb|iŽším zasedání.

Va|ná hromada jednomys|ně schvá|i|a zprávu o hospodařeni To v roce 2016.

4 _ Návrh rozpočtu To pro rok 20,17 - Na zák|adě výše zmíněných důvodů je

rozpočet pro rok 2017 utvořen již bez provozu zimní ha|y 2017 - 2018 a je navržen
jako vyrovnaný, tj příjmy i nák|ady jsou p|ánovány ve stejné výši - 5'|2.760.- Kč.

Valná hromada jednomys|ně schvá|i|a návrh rozpoětu To pro rok 2017 jako

vyrovnaný a zavazuje výbor To i všechny č|eny oddí|u k hledání cest

k úsporám v provoznich nák|adech a h|edání nových zdrojů příjmů.

5 - Vo|ba vÝboru To - Po odstoupení J.Hrbáče zpráce výboru To bylo rozhodnuto,
Že výbor To bude nadá|e pracovat ve tříč|enném s|oŽení, tj. bez tenisových trenérů.

Předsedou by| navrŽen D.Partenidis, za č|eny výboru pak M'Tábor a L.Cerný.

Va|ná hromada jednomys|ně schvá|i|a nový výbor tenisového oddílu ve

s|oŽeni: Paňenidis - předseda, Tábor a Černý - č|enové výboru'

6 _ Vo|ba zástupce To do kontro|ní komise SK _ Současný zástupce To v kontrolní

komisi SK Matěj Bie|aček není na dnešním jednání přítomen a jeho da|ší působení

v tenisovém oddíle je V tuto chvÍ|i nejasné.

Va|ná hromada se jednomys|ně usnesla, že tato zá|eŽitost bude vyřešena do

3o.4.2o,|7 (termín p|atby ě|enských a oddí|ových příspěvků), kdy bude jasno o

da|ším působení M.Bielačka v To.

7 - Diskuze _ Letošní diskuze by|a bohatá a obsáh|á. Podněty z diskuze jsou

zač|eněny do jednotlivých bodů zápisu, především do návrhu fungováni oddí|u v roce

2017.

Zapsal: Partenidis


